
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 18. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 491

Vil ministeren oplyse, om ministeren har planer om at indskærpe over for de uddannel-

sesinstitutioner, der har flere end gennemsnitlig 28 elever på et klassetrin, at det ikke har

været hensigten med indførelse af det fleksible klasseloft, at institutionerne eksempelvis

polstrer sig mod frafald af elever ved at optage langt flere end 28 elever ved opstart i 1. G

i en forventning om, at mange elever vil gå ud efter kort tid? Spørgsmålet stilles som op-

følgning på samråd den 17. september 2020, jf. BUU alm. del - samrådsspm. Æ og Ø.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Caroe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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